

1. Record Nr.	UNISA996418941103316
Titolo	The Jerusalem Talmud : Edition, Translation, and Commentary Tractates Peah and Demay // Heinrich W. Guggenheimer
Pubbl/distr/stampa	Berlin ; ; Boston : , : De Gruyter, , [2014] ©2000
ISBN	3-11-081658-X
Edizione	[Reprint 2014]
Descrizione fisica	1 online resource (660 p.)
Collana	Studia Judaica ; ; 19
Disciplina	296
Soggetti	Theology and Religious Studies - Jewish Studies - Rabbinic Judaism Rabbinical literature RELIGION / Judaism / General
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Includes indexes.
Nota di contenuto	Frontmatter -- Preface -- Contents -- Introduction to Tractate Peah -- Peah Chapter One -- Peah Chapter Two -- Peah Chapter Three -- Peah Chapter Four -- Peah Chapter Five -- Peah Chapter Six -- Peah Chapter Seven -- Peah Chapter Eight -- Introduction To Tractate Demay -- Demay Chapter One -- Demay Chapter Two -- Demay Chapter Four -- Demay Chapter Five -- Demay Chapter Six -- Demay Chapter Seven -- Indices
Sommario/riassunto	<p>First Order: Zeraïm / Tractate Peah and Demay is the second volume in the edition of the Jerusalem Talmud, a basic work in Jewish Patristic. It presents basic Jewish texts on the organization of private and public charity, and on the modalities of coexistence of the ritually observant and the non-observant. This part of the Jerusalem Talmud has almost no counterpart in the Babylonian Talmud. Its study is prerequisite for an understanding of the relevant rules of Jewish tradition.</p> <p>First Order: Zeraïm / Tractate Peah and Demay ist der zweite Band in der Edition des Jerusalemer Talmuds und ein grundlegendes Werk der Jüdischen Patristik. Der Band präsentiert grundlegende jüdische Texte zur Organisation von privater und öffentlicher Wohltätigkeit sowie zum Nebeneinander von observanten und nicht-observanten Juden. Dieser Teil des Jerusalemer Talmuds hat so gut wie keine Entsprechung im</p>

Babylonischen Talmud. Ohne seine Kenntnis bleiben die diesbezüglichen Regeln der jüdischen Tradition unverständlich.

---